
Protokół nr VI  

W dniu 24 września 2024 r. obyła się VI Sesja Rady Gminy Raków. 

Obrady rozpoczęto 24 września 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:37 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. Lista obecności radnych na sesji stanowi zał. 

nr 1 do protokołu.   

Obecni: 

1. Piotr Mariusz Bożycki 

2. Monika Anna Foryś 

3. Małgorzata Józefa Gołyska 

4. Kazimierz Karwat 

5. Marek Wojciech Kowalik 

6. Karol Dominik Ksel 

7. Irena Kulińska 

8. Paweł Jakub Pietruszka 

9. Ewelina Izabela Sobieraj 

10. Stanisław Stemplowski 

11. Teresa Bronisława Strzelecka 

12. Marcin Szpak 

13. Dariusz Czesław Tyrała 

14. Jolanta Anna Wesołowska 

15. Michał Krzysztof Zaremba 

Ponadto na posiedzeniu obecni byli: Wójt Gminy Raków Pan Damian Szpak, Zastępca 

Wójta- Pan Paweł Kijanka, Skarbnik Gminy-Pan Artur Nadolny oraz  pracownicy urzędu 

oraz sołtysi. Lista obecności sołtysów w załączeniu do protokołu. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z V sesji w dniu 28.08.2024 r. 

4. Sprawozdanie z posiedzeń komisji  

5. Sprawozdanie Wójta z działań podjętych pomiędzy sesjami. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038 

 b) zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 c) przyznania dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich, robót 

budowlanych przy Kościele Parafialnym w Rakowie w ramach otrzymanego dofinansowania 

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

 d) przyznania dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich, robót 

budowlanych przy Kościele Parafialnym w Szumsku w ramach otrzymanego dofinansowania 

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

 e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów 

i  budynków jako działka nr ewid. 2748/15 położona w miejscowości  Raków, w trybie 

bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego 

 f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w miejscowości  Raków 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka numer 1414/22 

 g) wyrażenia zgody na sprzedaż udziałów wynoszących 4/6 części w nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 231 położonej w miejscowości Jamno oraz udziałów 

wynoszących 2/3 części w nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 174 położonej 

w miejscowości Rakówka, w trybie bezprzetargowym, na rzecz współwłaściciela 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 



Posiedzeniu Przewodniczył Pan Paweł Pietruszka- Przewodniczący Rady Gminy 

Przebieg obrad 

AD.1. Pan Przewodniczący otworzył posiedzenie, powitał zebranych oraz poinformował  

o rejestracji obrazu i dźwięku podczas obrad. Następnie poprosił radnych o potwierdzenie 

obecności na tabletach. 

Po sprawdzeniu obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 

15 radnych w związku z powyższym Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 
 

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad. Wobec braku uwag ze strony 

zebranych Przewodniczący zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia porządku obrad..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Porządek obrad został przyjęty. 

AD.3. Przewodniczący Rady zapytał zebranych czy wnoszą uwagi do projektu protokołu  

z V sesji w dniu 28.08.2024 r. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu z V sesji  

w dniu 28.08.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z V sesji w dniu 28.08.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Protokół został zatwierdzony. 

AD.4 Kontynuując obrady zgodnie z przyjętym porządkiem obrad Przewodniczący Rady 

poprosił Panią Monikę Foryś- Przewodniczącą Komisji Budżetu i Spraw Sołeczno-

Gospodarczych o przedstawienie sprawozdania z posiedzenia Komisji. 

Pani Foryś na wstępnie swojego wystąpienia przywitała zebranych. Przypomniała, że 

posiedzenie Komisji Budżetu i Spraw Sołeczno-Gospodarczych odbyło się przed 

posiedzeniem sesji a jego tematem była analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na 

najbliższą sesję. Pani Przewodnicząca w swoim wystąpieniu krótko omówiła przedmiot 

poszczególnych projektów uchwał, które komisja analizowała. Na zakończenie swojego 

wystąpienia Pani Przewodnicząca poinformowała również o sprawach poruszanych przez 

członków komisji w wolnych wnioskach. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pana 



Marcina Szpaka o przedstawienie sprawozdania z posiedzenia. 

Pan Szpak poinformował, że Komisja Skarg wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 4 

września 2024 r. analizowała skargę złożoną przez Radę Rodziców na działalność Dyrektora 

Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Rakowie. Z uwagi na fakt, iż strony przedstawiły 

odmienne stanowiska w odniesieniu do zarzutów podnoszonych w skardze Komisja 

postanowiła przedłużyć termin rozpatrzenia skargi. 

Pan Przewodniczący zapytał czy zebrani mają uwagi do przedstawionych sprawozdań. 

Wobec braku uwag przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

AD.5 Pan Przewodniczący poprosił Pana Wójta o przedstawienie sprawozdania z działań 

podjętych pomiędzy sesjami. 

Pan Wójt przedstawił zebranym sprawozdanie z działań podjętych od ostatniej sesji poprzez 

chronologiczne przedstawienie terminarza spotkań i krótkie omówienie każdego  

z podjętych działań. 

Terminarz odbytych spotkań przedstawiał się następująco: 

1. 28.08.2024- Sesja; 

2. 29.08.2024- Urząd Marszałkowski- spotkanie z Członkiem Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego  panem Andrzejem Prusiem w sprawie dróg dojazdowych do pól, 

Powitanie Dawida Czerwińskiego taty chorego na DMD Kacperka, który biegł do 

gminy Raków. Trasa biegu na ponad 800 kilometrów wytyczona została przez nasze 

tereny; 

3. 30.08.2024- Spotkanie robocze z dyrektorami szkół przed rozpoczęciem roku 

szkolnego; 

4. 31.08.2024- XXII Mistrzostwa Województwa Świętokrzyskiego grup szybkiego 

reagowania na wodzie na zalewie Chańcza; Bieg z Dawidem Czerwińskim, OSP oraz 

dziećmi, Pan Wójt podziękował mieszkańcom za datek na chorego chłopca, Festyn 

rodziny w Nowej Hucie oraz Festyn dla dzieci w Rakowie; 

5. 01.09.2024- Dożynki Parafialne w Rakowie-wieniec dożynkowy przygotowało KGW 

Rakowianki; 

6. 03.09.2024- Podpisanie umowy na remont kapliczki w Mędrowie; 

7. 06.09.2024- Konwent Samorządu Powiatu Kieleckiego; Rozmowa z członkiem 

zarządu Powiatu Kieleckiego Mariuszem Ścianą w sprawie wprowadzenia do budżetu 

Starostwa inwestycji dotyczącej budowy drogi powiatowej w Woli Wąkopnej,  na 

spotkaniu był obecny radny Piotr Bożycki; Udział w walnym zebraniu członków 

LGD Białe Ługi; 

8. 08.09.2024- udział w uroczystości w Orłowinach; 

9. 10.09.2024- Urząd Marszałkowski- podpisanie umowy na drogi dojazdowe do pól: 

10. 13.09.2024- Kraków Spotkanie z Dyrektorem Wód Polskich;  

11. 14.09.2024- Senioriada; 

12. 16.09.2024- Filharmonia Świętokrzyska - Świętokrzyski Anioł Dobroci; 

13. 19.09.2024- Plac Artystów Kielce- uczestnictwo w  drugiej rocznicy powstania 

stowarzyszenia inicjatywy lokalnej;  

14. 21.09.2024- VII Staszowskie Spotkanie z kulturą łowiecką:  

15. 22.09.2024- Uroczystość Świętej Tekli- 58 osób oddało krew. 

Wójt podziękował Panu Wice wójtowi i Panu Dariuszowi Jóźwikowi za organizację 

uroczystości Świętej Tekli. 

Na zakończenie poinformował o spotkaniu dot. Programu Profilaktyki osteoporozy. 

 

Wobec braku uwag ze strony zebranych do przedstawionego sprawozdania obrady 



kontynuowano. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Pan Skarbnik  oraz Pani Przewodnicząca Komisji 

szczegółowo omówili projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Raków na lata 2024-2038 w związku z powyższym nie ma konieczności ponownego 

omawiania projektu. Kontynuując Przewodniczący Rady zapytał czy koś z rady chce zabrać 

głos w tej sprawie. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Następnie głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Rady zapytał czy zebrani mają uwagi do projektu uchwały w sprawie 

przyznania dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich, robót 

budowlanych przy Kościele Parafialnym w Rakowie w ramach otrzymanego 

dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyznania dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich, robót 

budowlanych przy Kościele Parafialnym w Rakowie w ramach otrzymanego dofinansowania 

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Rady zapytał czy zebrani mają uwagi do projektu uchwały w sprawie 



przyznania dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich, robót 

budowlanych przy Kościele Parafialnym w Szumsku w ramach otrzymanego 

dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyznania dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich, robót 

budowlanych przy Kościele Parafialnym w Szumsku w ramach otrzymanego dofinansowania 

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Kontynuując przystąpiono do realizacji kolejnego punktu. Przewodniczący Rady zapytał czy 

zebrani mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 

ewid. 2748/15 położona w miejscowości Raków, w trybie bezprzetargowym na rzecz 

użytkownika wieczystego. 

Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów i 

budynków jako działka nr ewid. 2748/15 położona w miejscowości Raków, w trybie 

bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Rady zapytał czy zebrani mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w miejscowości Raków oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka numer 1414/22. Wobec braku uwag ze strony radnych 

przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w miejscowości Raków oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka numer 1414/22.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 



Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Rady zapytał czy zebrani mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż udziałów wynoszących 4/6 części w nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 231 położonej w miejscowości Jamno oraz udziałów 

wynoszących 2/3 części w nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 174 

położonej w miejscowości Rakówka, w trybie bezprzetargowym, na rzecz współwłaściciela. 

Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż udziałów wynoszących 4/6 części w nieruchomości oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 231 położonej w miejscowości Jamno oraz udziałów wynoszących 

2/3 części w nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 174 położonej w 

miejscowości Rakówka, w trybie bezprzetargowym, na rzecz współwłaściciela.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

AD.7. W punkcie dotyczącym wolnych wniosków o głos poprosiła Pani Radna Małgorzata 

Gołyska. Złożyła pisemną interpelację dotycząca nieświecących się lamp przy drogach 

gminnych. 

O głos poprosił sołtys miejscowości Wola Wąkopna. Poinformował, że rozmawiał z 

przewodniczącym stowarzyszenia sołtysów ziemi świętokrzyskiej. Kontynuując 

zaproponował zawiązanie Rakowskiego Stowarzyszenia Sołtysów. Prezes towarzyszenia 

zadeklarował pomoc po 16 października planowane jest spotkanie w tej sprawie. Pan Sołtys 

nadmienił, że rozmawiał o tej inicjatywie z Panem Wójtem i Wójt popiera ten pomysł. 

Kontynuując Pan Sołtys poinformował, że są duże plusy uczestnictwa w takim 

stowarzyszeniu.  

Głos zabrała Pani Radna Wesołowska. Nadmieniła, że przyłącza się do wniosku Sołtysa z jej 

miejscowości, który dotyczył awarii oświetlenia ulicznego (dwanaście słupów). Awaria była 

zgłaszana, ostatnio zdemontowano część lamp jednak reszta dalej nie świeci. 

Głos zabrała Pani Sołtys Korzenna. Przyłączyła się do wypowiedzi Pani Radnej, 

poinformowała, że również zgłaszała nieświecące lampy.  

Głos zabrał Przewodniczący Rady. Oznajmił, że problem oświetlenia ulicznego dotyka 

również inne miejscowości. Zaproponował zorganizowanie spotkania w tym temacie  

z pracownikiem merytorycznym oraz wykonawcą. 

Głos zabrał Pan Radny Karwat. W swoim wystąpieniu poruszył kwestię przepompowni 

ścieków w Dębnie. Nadmienił, że działania podjęte przez gminę nie rozwiązały problemu. 

Ścieki w dalszym ciągu wylewają się na drogę. W związku z powyższym Pan Radny 

poinformował, że złożył wniosek o zaplanowanie w budżecie gminy na 2025 r. środków na 

sporządzenie projektu przebudowy ww. przepompowni, gdyż obecnie usytuowana ona jest w 

odległości 10 m od okien domostw znajdujących się w pobliżu. 

Głos zabrał Pan Radny Bożycki. Poinformował, że prócz spotkania, na którym byli z Panem 

Wójtem rozmawiał z przedstawicielem starostwa powiatowego Panem Dulnym o inwestycji 



na drodze powiatowej w Woli Wąkopnej. Pan Dulny pozytywnie wypowiadał się na temat 

potencjalnej realizacji tej inwestycji w przyszłym roku pod warunkiem otrzymania 

dofinansowania. 

Głos zabrał Sołtys Woli Wąkopnej. Odniósł się do informacji udzielonej przez radnego 

Bożyckiego na poprzedniej sesji, która dotyczyła poprawy stanu drogi powiatowej w Woli 

Wąkopnej masą asfaltową. Zapytał kiedy rozpoczną się prace remontowe na ww. drodze. Pa 

Sołtys poddał w wątpliwość możliwość realizacji inwestycji na ww. drodze w przyszłym 

roku, gdyż jego zdaniem  sama procedura ZRID może trwać około dwóch lat. 

Radny Bożycki nadmienił, że rozmawiał z osobą, która pracuje nad dokumentacją dot. tej 

inwestycji. Z informacji jakie otrzymał wynika, że  do końca roku dokumenty zostaną 

przekazane i uruchomiona zostanie procedura ZRID, która w tym przypadku nie powinna 

zbyt długo trwać. 

Głos zabrał Pan Wójt. Poinformował, że z rozmowy z Wicestarostą wynika, że budowa drogi 

w Woli Wąkopnej zostanie wprowadzona do budżetu na przyszły rok. Starostwo będzie się 

starało pozyskać środki zewnętrzne na realizację tego zadania.  

Odnosząc się do kwestii poruszanych w wolnych wnioskach Pan Wójt udzielił następujących 

informacji: 

- W kwestii dotyczącej lamp w Celinach Pan Wójt nadmienił, że odpowiedź na pismo w tej 

sprawie  została przygotowana.  

- W kwestii dot. przepompowni ścieków Pan Wójt poinformował, że przebudowa 

przepompowi nie jest prostą sprawą, wymaga  sporządzenia odpowiedniej dokumentacji. Pan 

Wójt poinformował, że takie zadanie zostanie zaplanowane w budżecie na przyszły rok.  

Głos zabrał Pan Karwat zapytał o realizację zadań  przez spółkę SIM do której gmina 

przystąpiła oraz czy budowane są jakieś bloki. 

Pan Wójt odpowiedział, że z informacji jakie posiada to w Jędrzejowie i Połańcu już 

rozpoczęła się budowa mieszkań. W naszej gminie budowa rozpocznie się troszkę później, 

gdyż później niż inne gminy przystąpiliśmy do spółki ale wszystko jest na dobrej drodze. 

 

AD.8. Wobec braku zgłoszeń i w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan 

Przewodniczący zamknął obrady. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Raków 

mgr inż. Paweł Pietruszka 

  

 

Przygotował(a): Aneta Łata 


